
 

 

 

Nagykálló Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata Képviselő-testületének 2021. november 29. 

napján 16 órai kezdettel megtartott közmeghallgatásán 

 

a.) jegyzőkönyve  

b.) tárgysorozata 

c.) határozata  

 

 

Száma: RNÖ/           /2021. 

 

 

T Á R G Y S O R O Z A T A 

 

 

1. Tájékoztató Nagykálló Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata 2021. évben 

végzett munkájáról, és a jövőbeni tervekről 

 

2. Lakossági kérdések, hozzászólások 

 

 

 

 

        Bogdán Zoltán 

          RNÖ elnöke 
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J e g y z ő k ö n y v  
 

Mely készült Nagykálló Város Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2021. november 29. 

napján 16 órai kezdettel megtartott 

k ö z m e g h a l l g a t á s á n 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal házasságkötő terme Nagykálló Kállai Kettős tér 1. 

 

Jelen vannak:     Bogdán Zoltán elnök 

           Hamza Róbert elnök-helyettes 

     Dobó Lajos képviselők 

 

Távol vannak:   Hegedűs Imre képviselő 

    Balogh János képviselő 

 

Meghívottak:  Bereczki Mária jegyző 

  nagykállói lakosok 20 fő. 

 

Bogdán Zoltán a Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének elnöke köszönti a megjelenteket. 

Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, 3 fő képviselő van jelen az ülésen.  

Felkéri jegyzőkönyv hitelesítésére Hamza Róbert képviselőt. 

 

Javaslatot tesz a napirendi pontok megtárgyalására: 

 

1. Tájékoztató Nagykálló Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata 2021. évben végzett 
munkájáról, és a jövőbeni tervekről 

2. Lakossági kérdések, hozzászólások 
 

Aki egyetért a napirendi javaslatokkal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül  elfogadta a javasolt napirendi 

pontok megtárgyalását. 

 

N A P I R E N D E K: 
Tárgy: (1.tsp.) Tájékoztató Nagykálló Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata 2021. évben 

végzett munkájáról, és a jövőbeni tervekről 

Előadó: Bogdán Zoltán RNÖ elnöke 

 

Tisztelettel köszöntök mindenkit! 

Először is szeretném megköszönni a Polgármester úrnak és a Képviselő-testületnek az oda adó munkáját, 

hogy egész évben támogatták a rendezvényeinket és más egyéb programjainkat anyagilag és más módon is.  

 

2021. évben a pandémia miatt nagyobb kulturális rendezvényeket nem tudtunk tartani, de amikor már 

lehetséges volt, sport napot rendeztünk, ami Nagykálló Város Önkormányzata által nyújtott támogatásból 

valósult meg. Roma kulturális napot szerveztünk három alkalommal, amelyek jól sikerültek. 
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Felmérést készítettünk a romák körében a szociális helyzetük megismerése céljából. A pandémia idején 

együttműködésre számos roma lakossal vettük fel a kapcsolatot. Tisztasági csomagot osztottunk részükre.  

 

A nyáron az Országos Roma Nemzetiségi Önkormányzattal közösen szerveztünk egészségügyi szűrési 

lehetőséget. Három busz volt kint a Korányi Gimnázium parkolójában, ahol különböző vizsgálatokat végeztek 

a szakemberek. Sokan részt vettek egyébként, tehát sikeresnek mondható az egészségügyi szűrés. 

 

Sajnos sok területen javításra van szükség, ugyanos sok a hátrányos helyzetű roma lakos. Nagyon nehéz 

anyagi helyzetben vannak. Szeretnénk, ha a továbbiakban lenne számukra munkalehetőség, hogy a 

megélhetésük biztosított legyen.  

 

Nagykálló Város nyert egy 200 MFt-os pályázatot, amivel kapcsolatosan programokat szerveznek az Akácos 

úti Közösségi Házban. Nagy szükség van ezekre a rendezvényekre, mert a romák részére a felzárkóztatást 

fontosnak tartjuk. A jövőben is fog folytatódni ez a program, és remélem, hogy a részvétel is nagy számú lesz. 

 

Együttműködési megállapodást kötöttünk a Nyíregyháza Települési Roma Önkormányzatával.  

Szeretném megköszönni a polgármesteri hivatal dolgozóinak, hogy mindenben segítenek nekünk.  Köszönöm 

Polgármester úr és Jegyző Asszony segítségét, támogatását! 

 

A 2022. évben úgy szeretném folytatni, hogy más programokat szerveznénk, ami egy kicsit felvidítja a roma 

lakosságot, mert sajnos ez a járvány sok emberben feszültséget, félelmet okoz. Sajnos a járványnak 

köszönhetően sok roma lakosság elhalálozott.  

 

Az általános iskola vezetése azt mondta,hogy vesznek hangszereket, és majd tanítsuk meg őket a zenei 

hagyományainkra.  

 

Aki egyetért a beszámolóval, kérem, szavazzon! 

 

A Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 

nélkül a beszámolót elfogadta. 

 

Tárgy: ( 2.tsp.) Lakossági kérdések, hozzászólások 

 

Bogdán Zoltán: Szeretném megkérdezni a jelenlévőktől, hogy van-e kérdése valakinek?  

 

Hanusiné Bornemisza Andrea nagykállói lakos: Van-e arról információjuk a képviselőknek, hogy a roma 

lakosság körében az oltás milyen százalékkal történt meg? 

 

Bogdán Zoltán: Vannak olyanok sajnos, akik megtagadják az oltást, nem kívánják beadatni, de én úgy 

tudom, hogy olyan 80 %-os a beoltottak aránya a roma lakosság körében. 

 

Hanusiné Bornemisza Andrea nagykállói lakos: És úgy látja a képviselő-testület, hogy tisztában van a roma 

lakosság a veszélyekkel, illetve az oltás fontosságával? 
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Hamza Róbert: A mai nap folyamán is találkoztam egy illetővel, akinek folyamatosan krónikus betegsége 

van, és azt szűrtem le a beszélgetésből, hogy a háziorvosok felvilágosítják a betegeket, hogy miért van 

szükség az oltásra. Már maga a vizsgálatok miatt is, mert, ha nincs beoltva a beteg, akkor nem igazán vehet 

részt az orvosi ellátásban. Meg tudják győzni a lakosokat, ez a tapasztalat.  

 

Bereczki Mária: Nem tudom elképzelni a 80 %-ot, mert Nagykállóban összesen 60 %-os az oltottsági arány. 

Hogyan lehetne esetleg azokat az embereket a továbbiakban megszólítani, akik mondjuk félnek az oltástól? 

 

Hamza Róbert: Én úgy tudom elképzelni, hogy esetleg előadást kellene részükre tartani. Egy olyan személy 

tartaná, aki szakember ezen a területen.  

 

Bereczki Mária: Ha esetleg megszólítanánk őket, úgy gondoljátok, hogy akkor nagyobb érdeklődés lenne az 

oltás iránt? Igazából ebben a vírusos helyzetben nem lenne jó előadást tartani, hiszen ne legyenek 

összezárva egy terembe az emberek. Én úgy gondolom, hogy inkább le kellene írni egy tájékoztatóban. Ezt az 

anyagot esetleg nektek, akiket ismernek, és talán jobban elfogadják, amit közöltök velük, felkeresitek őket, 

és átadjátok a tájékoztató, kérve, hogy olvassák el. Ilyenre vállalkozna a Roma Nemzetiségi Önkormányzat? 

Mi elkészítjük ezt az írásos anyagot, és Ti átadnátok.  

 

Bogdán Zoltán:  Van-e még kérdése valakinek? – Nincs. 

 

Elnök úr megköszönte a megjelenést, 

az ülést bezárta. 

 

k.m.e. 

 

 

 

          Bogdán Zoltán           Hamza Róbert 

            ENÖ elnöke                    jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 


